
Op de foto van links naar rechts: Peter Smeets, Nele Le Roy, Annelies Lagaert, Yo Deconinck, Leen Gryffroy, Jeanine Maes, Christophe Menschaert, 
Frank Dhaenens, Benedikte Demunck, Kristof Agache, Jef Van Meirhaeghe, Greet VanDen Berghe, Matthias De Cleene, Frederik Ringoot, 
René Steyaert, Bert Sleurs, Karien De Clercq en Dominique Morbé.

Op 18 december 2023 namen de gemeenteraden van Nazareth en De Pinte de definitieve beslissing tot fusie van beide gemeenten. 
Die zal ingaan op 1 januari 2025. De komende gemeenteraadsverkiezingen van 13 oktober 2024 zullen bepalen welk soort fusie we 
willen. De N-VA gaat voor een fusie waarbij we schaalvoordelen aangrijpen, wat tot een efficiënter bestuur en een slagkrachtigere 
dienstverlening voor onze inwoners moet leiden. Ook willen we de eigenheid van de vier deelgemeenten versterken. De afdelingen 
N-VA Nazareth-Eke en N-VA De Pinte-Zevergem werken sinds de zomer 2023 alvast nauwer samen om met een sterke kandidaten-
lijst deel te nemen aan de verkiezingen. We zijn klaar om bestuursverantwoordelijkheid op te nemen en willen erover waken dat het 
nieuwe gemeentebestuur de voordelen van een fusie benut voor onze inwoners!

Onze beste wensen voor een gezond en gelukkig 2024

Kristof voor de Kamer, Benedikte voor Europa
Op 9 juni 2024 verkiezen we met zijn allen een nieuw federaal, Vlaams en Europees Parlement. Kristof Agache zal op de 8ste 
plaats staan voor de Kamer en Benedikte Demunck op de 10de plaats voor het Europees Parlement. Beide zijn schepen in De 
Pinte.

Kristof Agache op de 8ste plaats voor de Kamer
Kristof is schepen van Financiën en Begroting, Ruimtelijke Ordening, Omgevingsver-
gunning, Wonen, Onroerend Erfgoed, Sport en Informatica. Vanop de 8ste plaats zal 
hij zijn schouders zetten onder de federale Kamerlijst van N-VA Oost-Vlaanderen. “De 
verkiezingen gaan over onze Vlaamse welvaart”, zegt hij.  “Als econoom besef ik maar 
al te goed dat een volgende federale regering hiertoe duidelijke keuzes zal moeten ma-
ken, zoals ervoor zorgen dat mensen die werken daarvoor beter beloond worden.”

Benedikte Demunck op de 10de plaats voor Europa 
Benedikte is schepen van Verkeer en Mobiliteit, Personeel, Onderwijs, Dierenwelzijn 
en Intergemeentelijke Samenwerking. Zij staat op plaats 10 op de N-VA-lijst voor het 
Europees Parlement. “Europa telt veel verschillende culturen, maar onze waarden zijn 
dezelfde”, vertelt ze. “Die moeten we blijven uitdragen en verdedigen, overal en aan 
iedereen, zeker aan nieuwkomers. Dat vergt een portie moed en dat zien we helaas niet 
altijd. Meer trots, meer ruggengraat en minder regeltjes.”

www.n-va.be/nazareth N-VA Nazarethnazareth@n-va.be
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N-VA Nazareth-Eke keurt 
fusie met De Pinte goed
Tijdens de gemeenteraad van 18 december 2023 werd de fusie met De 
Pinte goedgekeurd. Ook N-VA Nazareth-Eke stemde voor de fusie. 
Fractievoorzitter Frank Dhaenens rechtvaardigt de goedkeuring als 
volgt: “We geloven dat de fusie kansen biedt om via vele schaalvoor-
delen te streven naar een efficiëntere en sterkere dienstverlening voor 
al onze inwoners. We vinden tevens dat 
de fusie moet leiden tot lagere belastin-
gen voor iedereen. Zo werd op voorstel 
van de N-VA-fractie tijdens diezelfde 
gemeenteraad beslist om de gezinsbelas-
ting af te schaffen vanaf 2024.” Tijdens de 
gemeenteraad van 27 november had de 
N-VA-fractie daarom gevraagd.

Recent trad Matthias De Cleene (37) toe tot het bestuur van N-VA 
Nazareth-Eke. In het professionele leven is hij aan de slag als Busi-
ness Application Consultant met specialisatie in Finance. Buiten zijn 
beroepsloopbaan en politiek hee�  hij ook interesse in geschiedenis, 
vooral in de middeleeuwen en in de renaissance. “Ik denk dat ge-
schiedenis ons veel kan leren over onszelf en de wereld om ons heen.”

Wie volmaakt je warme nest?

Ik ben getrouwd met mijn fantastische vrouw Liesbet, die mij elke dag 
steunt en inspireert. Samen hebben we twee kindjes van 2 en 5 jaar. Ze 
zijn vol van energie en brengen ons veel vreugde maar ook de nodige 
uitdagingen. 

En in je vrije tijd?

Hier hou ik me graag bezig met verschillende activiteiten die me fit, gelukkig en ontspannen houden. Een van mijn favoriete hob-
by's is voetbal. Ik vind het leuk om met mijn vrienden een wedstrijd te spelen of om naar een professioneel team te gaan kijken. Een 
andere activiteit waar ik van geniet is CrossFit. Dit is een intensieve trainingsvorm die verschillende oefeningen combineert. CrossFit 
daagt me uit om mijn grenzen te verleggen en mijn kracht, uithoudingsvermogen en flexibiliteit te vergroten. Tot slot hou ik ervan 
om quality-time door te brengen met mijn vrouw en kinderen. 

Wat betekent de N-VA voor jou? 

De N-VA staat voor mij voor een partij die zich inzet voor veiligheid, onderwijs en de gezinswaarden van de Vlaamse burgers. Ik 
vind het belangrijk dat de partij wil blijven investeren in kwaliteitsvol onderwijs zodat onze jongeren voorbereid worden op de uitda-
gingen van de toekomst. 
De N-VA respecteert de tradities en normen van onze Vlaamse cultuur. Die zijn gebaseerd op het gezin als hoeksteen van de samen-
leving en staan voor een efficiënt en verantwoord beheer van de overheidsfinanciën. Dat zijn allemaal kernwaarden waar ik mij als 
jonge vader helemaal in kan vinden.

In gesprek met 
Matthias De Cleene

nazareth@n-va.be



Sport en milieu met Jef Van Meirhaeghe
Bestuurslid Jef Van Meirhaeghe van N-VA Nazareth-Eke is een ex-professionele sportman (wielrennen). Zijn leven in de sport-
wereld vormde hem niet alleen fysiek, maar beïnvloedde ook zijn kijk op politiek en maatschappij diepgaand. 

Hoe belangrijk is sport voor je?
“Ik leerde als atleet de essentiële vaardigheden van discipline, teamwork en het belang van fysieke activiteit. Die bekwaamheden 
vormden mijn visie op de maatschappij en op gezondheid. Een gezonde samenleving is een welvarende samenleving.” 

Hoe kan je als sporter je steentje bijdragen? 
“Dankzij sporten waardeer ik onze natuurlijke omgeving. De verwevenheid tussen buitensporten en een 
proper, gezond milieu is onmiskenbaar. Plezier en voldoening halen uit sport is belangrijk. Milieuvervuiling, 
CO2-uitstoot en illegaal storten beïnvloeden dat negatief. Ik stel dat sporters, door hun regelmatige interactie 
met het buitenleven, een unieke en invloedrijke kijk op milieukwesties hebben en daarmee krachtige pleitbe-
zorgers voor natuurbehoud kunnen zijn.”

N-VA Nazareth-Eke in de gemeenteraad
Schaf gezinsbelasting af

De N-VA vroeg op de gemeenteraad van 27 november 2023 
om, naar analogie met De Pinte die in het vooruitzicht van 
de fusie reeds een belastingverlaging zou invoeren, ook in 
Nazareth-Eke de belastingen te verminderen en om vanaf 1 
januari 2024 de gezinsbelasting af te schaffen. 

“Dat zou een mooi signaal zijn naar onze inwoners”, 
aldus fractievoorzitter Frank Dhaenens. De schepen 
van Financiën antwoordde dat hij het voorstel in de 
opmaak van het meerjarenplan zou laten bespre-
ken en indien akkoord het daarna op de volgende 
gemeenteraad ter goedkeuring te laten stemmen.

Sluipverkeer

De N-VA vroeg op dezelfde gemeenteraad opnieuw naar de 
stand van zaken en de al genomen maatregelen betreffende 
het sluipverkeer in de Gaversepontweg. 

De bevoegde schepen antwoordde dat de politie geen voor-
stander is van plaatselijk verkeer. Hij zei dat de bewoners van 

de betrokken straten ook niet eensgezind zijn. Hij beloofde 
om de problematiek verder te blijven onderzoeken.

Verkeerstelling

Ook omtrent de verkeersproblematiek in de Deinzestraat ter 
hoogte van de Camiel Fremaultstraat, vroeg de N-VA-frac-
tievoorzitter of er al tellingen qua intensiteit van het verkeer 
zijn gebeurd. De bevoegde schepen antwoordde dat dit op de 
planning staat.

Sterrenregister

Op de gemeenteraad van 18 december 2023 vroeg de 
N-VA-fractie via een annotatie aan de agenda om in onze 
gemeente een Sterrenregister aan te maken. “Zo krijgen de 
ouders van een stilgeboren kindje ook de kans om hun zoon 
of dochter op een betekenisvolle manier aandacht te geven in 
onze gemeente” zei fractievoorzitter Frank Dhaenens.

De burgemeester antwoordde dat het voorstel op de agen-
da zal gesteld worden van het eerstvolgende college om het 
daarna ter goedkeuring voor te leggen aan de gemeenteraad.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

www.n-va.be/nazareth



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


